

شركة الملاحة القطرية ش.م.ع.ق. (ملاحة) تفصح عن بياناتها المالية للربع الأول من  
عام 2025

أفصحت شركة الملاحة القطرية ش.م.ع.ق. (ملاحة) عن بياناتها المالية لفترة الثلاثة أشهر  
المنتهية في 2025/03/31 ، حيث بلغ صافي الربح 374 مليون ريال قطري مقابل صافي  
ربح قدره 365 مليون ريال قطري لنفس الفترة من العام الذي سبقه.

كما بلغ العائد على السهم 0.33 ريال قطري لفترة الثلاثة أشهر المنتهية في 2025/03/31  
مقابل عائد على السهم قدره 0.32 ريال قطري لنفس الفترة من العام الذي سبقه.

**QATAR NAVIGATION Q.P.S.C. (MILAHA) DISCLOSES ITS FINANCIAL STATEMENTS FOR THE 1<sup>st</sup> QUARTER OF 2025**

QATAR NAVIGATION Q.P.S.C. (Milaha) disclosed its financial statements for the three months' period ended 31.03.2025. The statements show that the net profit is QAR 374 million compared to a net profit of QAR 365 million for the same period of the previous year.

Earnings per Share (EPS) amounted to QAR 0.33 for the three months' period ended 31.03.2025 compared to an EPS of QAR 0.32 for the same period of the previous year.